

Mainland and Hong Kong Construction Industry Forum

2012 年內地與香港建築業論壇

The 2012 Mainland and Hong Kong Construction Industry Forum, a major annual event for the construction industry in mainland China and Hong Kong, was held successfully in Chongqing from 17 to 19 June 2012. The forum was jointly organised by the Development Bureau of HKSAR Government, the Ministry of

Housing and Urban-Rural Development of the PRC and the People's Government of Chongqing. This year's theme was "Sustainable Urban Form: City Land Use and Town Planning".

Mr Wai Chi-sing, Permanent Secretary for Development (Works), led a 220-member delegation of government officials, professionals and senior executives from the Hong Kong construction industry. HKQAA has been at the forefront of the promotion of sustainable construction in recent years and representatives including Deputy Chairmen, Ir Dr W. K. Lo and Ir C. S. Ho, and Chief Operating Officer, Mr P. C. Chan, were among the members of the Hong Kong delegation.

內地和香港建造業的年度盛事——「2012 年內地與香港建築業論壇」，已於 2012 年 6 月 17 日至 19 日於重慶市順利舉行。論壇由香港特別行政區政府發展局、國家住房和城鄉建設部和重慶市人民政府聯合舉辦，今年的主題為「可持續城市形態：城市土地利用與城市規劃」。發展局常任秘書長（工務）韋志成率領 220 人的香港代表團出席論壇，其中包括政府官員、業界專業人士及高級行政人員。本局近年積極推廣建築業的可持續發展，副主席盧偉國博士工程師和何志誠工程師、運營總監陳沛昌先生等一行亦為香港代表團成員。

